

WEBSITE USAGE RULES

1. INTRODUCTORY PROVISIONS

The reason for implementing comprehensive Website Usage Rules is to establish a clear and consistent framework that governs the usage of Trazе Securities LLC's website (Commercial license number 1398951). This policy is designed to ensure compliance with the relevant regulatory laws, by providing explicit guidelines, the Website Usage Rules aims to create a safe, secure, and user-friendly online environment for clients, prospective clients, employees, representatives, and any other users of the financial services provider's website. It outlines the permissible conduct and interactions on the website, preventing any misuse or abuse that could potentially harm the reputation and integrity of the financial services provider.

Moreover, the policy seeks to promote transparency by clarifying the intended purpose of the website and the information presented therein. It emphasizes that the website content is meant for general informational purposes only and should not be considered as personalized financial advice. Instead, users are encouraged to seek independent professional advice to make informed financial decisions.

The Website Usage Rule also emphasizes the importance of safeguarding users' personal information and login credentials. By defining prohibited activities, such as unauthorized access, fraudulent behaviour, and content distribution of harmful materials, the policy helps protect users from potential cybersecurity threats and identity theft.

2. PURPOSE

This Website Usage Rules Policy ("Policy") sets forth the guidelines and regulations governing the usage of the website ("Website") of Trazе Securities LLC ("Provider"). Trazе is a financial services provider operating in compliance with the United Arab Emirates Securities and

قواعد استخدام الموقع

1. أحكام تمهيدية

السبب في تطبيق قواعد استخدام الموقع الشامل هو وضع إطار واضح ومتسق يحكم استخدام موقع تراز للأوراق المالية ذ.م. م (الرخصة التجارية رقم 1398951). تم تصميم هذه السياسة لضمان الامتثال للقوانين التنظيمية ذات الصلة ، من خلال توفير إرشادات واضحة ، تهدف قواعد استخدام موقع الويب إلى إنشاء بيئة آمنة وأمنة وسهلة الاستخدام عبر الإنترنت للعملاء والعملاء المحتملين والموظفين والممثلين وأي مستخدمين آخرين لموقع مزود الخدمات المالية. يحدد السلوك والتفاعلات المسموح بها على الموقع ، مما يمنع أي سوء استخدام أو إساءة استخدام يمكن أن تضر بسمعة ونزاهة مزود الخدمات المالية.

علاوة على ذلك ، تسعى السياسة إلى تعزيز الشفافية من خلال توضيح الغرض المقصود من الموقع والمعلومات المقدمة فيه. ويؤكد أن محتوى الموقع الإلكتروني مخصص لأغراض إعلامية عامة فقط ولا ينبغي اعتباره نصيحة مالية شخصية. بدلا من ذلك ، يتم تشجيع المستخدمين على طلب المشورة المهنية المستقلة لاتخاذ قرارات مالية مستنيرة.

تؤكد قاعدة استخدام موقع الويب أيضا على أهمية حماية المعلومات الشخصية للمستخدمين وبيانات اعتماد تسجيل الدخول. من خلال تحديد الأنشطة المحظورة ، مثل الوصول غير المصرح به ، والسلوك الاحتيالي ، وتوزيع محتوى المواد الضارة ، تساعد السياسة على حماية المستخدمين من تهديدات الأمن السيبراني المحتملة وسرقة الهوية.

2. الغرض

تحدد سياسة قواعد استخدام الموقع ("السياسة") المبادئ التوجيهية واللوائح التي تحكم استخدام الموقع ("الموقع") لشركة تراز للأوراق المالية ذ.م. م ("المزود").

Commodities Authority (SCA). The primary purpose of this Policy is to safeguard the rights and interests of Users, and uphold the integrity and security of the Website.

3. APPLICATION

This Policy applies to all individuals accessing and utilizing Traze's Website, including but not limited to clients, prospective clients, employees, representatives, and any other Users ("Users"). By accessing and using the Website, Users agree to comply with this Policy and any other related terms and conditions.

4. TRADE MARKS AND INTELLECTUAL PROPERTY RIGHTS

Traze Securities LLC, a subsidiary of Zeal Holdings Limited Incorporated, asserts ownership of the copyright in the website's pages and screens, including the information and materials presented therein, and their arrangement, unless explicitly stated otherwise. The Company holds exclusive rights or licenses, including trade names and trademarks featured on this website, unless specified otherwise. Any unauthorized use or reproduction of these trademarks and intellectual property is strictly prohibited and may be subject to legal action.

5. CHANGE OF INFORMATION AND MATERIALS

Please note that all the information and materials provided on the Company's website, including terms, conditions, prerequisites, and descriptions, are subject to change without prior notice. We strive to maintain accurate and up-to-date content, but due to the dynamic nature of our business and the financial services industry, updates may occur at any time. Therefore, it is advisable to regularly review the website to stay informed about any changes that may affect you. Your continued use of the website after such changes will be considered as acceptance of the revised information and materials.

6. LIMITATION OF LIABILITY

تراز هي مزود خدمات مالية يعمل وفقا لهيئة الأوراق المالية والسلع بدولة الإمارات العربية المتحدة. الغرض الأساسي من هذه السياسة هو حماية حقوق ومصالح المستخدمين ، والحفاظ على سلامة وأمن الموقع.

3. التطبيق

تنطبق هذه السياسة على جميع الأفراد الذين يدخلون ويستخدمون موقع تراز الإلكتروني ، بما في ذلك على سبيل المثال لا الحصر العملاء والعملاء المحتملين والموظفين والممثلين وأي مستخدمين آخرين ("المستخدمون"). من خلال الوصول إلى الموقع واستخدامه ، يوافق المستخدمون على الامتثال لهذه السياسة وأي شروط وأحكام أخرى ذات صلة.

4. العلامات التجارية وحقوق الملكية الفكرية

تؤكد تراز للأوراق المالية ذ.م. م ، وهي شركة تابعة لشركة زينس القابضة المحدودة إنكوبوريتد ، ملكية حقوق الطبع والنشر في صفحات وشاشات الموقع ، بما في ذلك المعلومات والمواد المقدمة فيه ، وترتيبها ، ما لم ينص صراحة على خلاف ذلك. تمتلك الشركة حقوقا أو تراخيص حصرية ، بما في ذلك الأسماء التجارية والعلامات التجارية المعروضة على هذا الموقع ، ما لم ينص على خلاف ذلك. يحظر تماما أي استخدام أو إعادة إنتاج غير مصرح به لهذه العلامات التجارية والملكية الفكرية وقد يخضع لإجراءات قانونية.

5. تغيير المعلومات والمواد

يرجى ملاحظة أن جميع المعلومات والمواد المقدمة على موقع الشركة ، بما في ذلك الشروط والأحكام والمتطلبات الأساسية والأوصاف ، تخضع للتغيير دون إشعار مسبق. نحن نسعى جاهدين للحفاظ على محتوى دقيق ومحدث ، ولكن نظرا للطبيعة الديناميكية لأعمالنا وصناعة الخدمات المالية ، قد تحدث التحديثات في أي وقت. لذلك ، ينصح بمراجعة موقع الويب بانتظام للبقاء على اطلاع بأي تغييرات قد تؤثر عليك. سيتم اعتبار استخدامك المستمر للموقع بعد هذه التغييرات بمثابة قبول للمعلومات والمواد المنقحة.

At Trazе Securities LLC, we are committed to providing accurate and reliable information on our website. However, we want to emphasize that the information and materials contained in our websites are subject to change, and we do not provide any warranty as to the accuracy, adequacy, or completeness of the content. We expressly disclaim any liability for errors and/or omissions in this regard.

We do not offer any warranty, whether implied, expressed, or statutory, including but not limited to warranties of non-infringement of third-party rights, title, merchantability, fitness for a particular purpose, and freedom from computer viruses, in conjunction with the information and materials on our websites.

Hyperlinks to other internet resources provided on our website are followed at your risk. The content, accuracy, opinions expressed, and other links provided by these external resources are beyond our control, investigation, verification, monitoring, and/or endorsement.

In no event shall Trazе Securities LLC be liable for:

6.1 Any damages, losses, or expenses arising in connection with the use of our website, including the inability to use it, errors, omissions, interruptions, faults, delays in operation or transmission, computer viruses, communication failures, or line or system failures, even if we or our representatives have been informed of the possibility of such damages, losses, or costs.

6.2 Errors or inaccuracies in the transmission process of data and/or orders in trading Contracts for Difference (CFDs) or any instructions from the client/visitor of the site, interference, fraudulent impersonation, breaking of secret access codes, erroneous recording or transmission of messages, or system failures due to force majeure or any other reason that is not due to a breach by Trazе Securities LLC.

6. تحديد المسؤولية

في تراز للأوراق المالية ذ.م.م ، نحن ملتزمون بتقديم معلومات دقيقة وموثوقة على موقعنا. ومع ذلك ، نود التأكيد على أن المعلومات والمواد الواردة في مواقعنا الإلكترونية عرضة للتغيير ، ولا نقدم أي ضمان فيما يتعلق بدقة أو كفاية أو اكتمال المحتوى. نحن نخلي مسؤوليتنا صراحة عن أي أخطاء و/أو سهو في هذا الصدد.

نحن لا نقدم أي ضمان ، سواء كان ضمنيا أو صريحا أو قانونيا ، بما في ذلك على سبيل المثال لا الحصر ضمانات عدم انتهاك حقوق الطرف الثالث ، والملكية ، وقابلية التسويق ، والملاءمة لغرض معين ، والتحرر من فيروسات الكمبيوتر ، بالاقتران مع المعلومات والمواد الموجودة على مواقعنا الإلكترونية.

يتم اتباع الارتباطات التشعبية لموارد الإنترنت الأخرى المتوفرة على موقعنا على مسؤوليتك. المحتوى والدقة والآراء المعبر عنها والروابط الأخرى التي توفرها هذه الموارد الخارجية خارجة عن سيطرتنا والتحقق والتحقق والمراقبة و/أو المصادقة.

في أي حال من الأحوال تراز للأوراق المالية ذ م م تكون مسؤولة عن: 6.1 أي أضرار أو خسائر أو نفقات تنشأ فيما يتعلق باستخدام موقعنا الإلكتروني ، بما في ذلك عدم القدرة على استخدامه ، أو الأخطاء ، أو السهو ، أو الانقطاعات ، أو الأعطال ، أو التأخير في التشغيل أو الإرسال ، أو فيروسات الكمبيوتر ، أو فشل الاتصالات ، أو فشل الخط أو النظام ، حتى إذا تم إبلاغنا أو ممثلينا بإمكانية حدوث مثل هذه الأضرار أو الخسائر أو التكاليف.

6.2 الأخطاء أو عدم الدقة في عملية نقل البيانات و/أو الطلبات في عقود تداول الفروقات (العقود مقابل الفروقات) أو أي تعليمات من العميل / زائر الموقع ، أو التدخل ، أو انتحال الهوية الاحتيالي ، أو كسر رموز الوصول السرية ، أو التسجيل الخاطئ أو إرسال الرسائل ، أو فشل النظام بسبب القوة القاهرة أو أي سبب آخر لا يرجع إلى خرق من قبل تراز للأوراق المالية ذ.م.م.

علاوة على ذلك ، لن نكون مسؤولين عن أي ضرر قد يحدث لأجهزة أو برامج المستخدمين الناتجة عن استخدام موقعنا و/أو أي روابط لمواقع أخرى أو موارد الإنترنت.

Moreover, we shall not be liable for any damage that may occur to the hardware or software of users resulting from the use of our website and/or any links to other websites or internet resources.

While we strive to maintain a secure and reliable website, we cannot guarantee that our website will be free from any technical issues, including computer viruses or other harmful elements. Users are responsible for implementing appropriate measures to protect their hardware, software, and data from potential threats.

It is essential for users to exercise caution and diligence while using our website and to be aware that the information provided is for general informational purposes only. Users should seek professional financial advice before making any decisions based on the content presented on our website.

By using our website, you acknowledge and accept these limitations of liability. We recommend reviewing this disclaimer regularly, as it is subject to change without prior notice. If you do not agree with this limitation of liability, we advise refraining from using our website.

7. INTENDED USERS

Please be aware that this website is not intended for use by any person or entity in any jurisdiction or country where the distribution or utilization of the information would be contrary to local law or regulation. It is the responsibility of individuals accessing this website to comply with the laws and regulations of their respective jurisdictions.

By using this website, you acknowledge that you are accessing it from a jurisdiction where such use is not prohibited by law. If you are uncertain about the legality of accessing this website in your jurisdiction, we recommend seeking legal advice before proceeding. Traze Securities LLC disclaims any liability for unauthorized use or access to this website in violation of local laws or regulations.

بينما نسعى جاهدين للحفاظ على موقع ويب آمن وموثوق ، لا يمكننا ضمان خلو موقعنا من أي مشكلات فنية ، بما في ذلك فيروسات الكمبيوتر أو العناصر الضارة الأخرى. يتحمل المستخدمون مسؤولية تنفيذ التدابير المناسبة لحماية أجهزتهم وبرامجهم وبياناتهم من التهديدات المحتملة. من الضروري أن يتوخى المستخدمون الحذر والاجتهاد أثناء استخدام موقعنا الإلكتروني وأن يدركوا أن المعلومات المقدمة هي لأغراض إعلامية عامة فقط. يجب على المستخدمين طلب المشورة المالية المهنية قبل اتخاذ أي قرارات بناء على المحتوى المعروض على موقعنا. باستخدام موقعنا ، فإنك تقبل حدود المسؤولية هذه. نوصي بمراجعة إخلاء المسؤولية هذا بانتظام ، لأنه عرضة للتغيير دون إشعار مسبق. إذا كنت لا توافق على هذا الحد من المسؤولية ، فإننا ننصح بالامتناع عن استخدام موقعنا.

7. المستخدمين المقصودون

يرجى العلم بأن هذا الموقع غير مخصص للاستخدام من قبل أي شخص أو كيان في أي ولاية قضائية أو بلد يكون فيه توزيع أو استخدام المعلومات مخالفا للقانون أو اللوائح المحلية. تقع على عاتق الأفراد الذين يدخلون إلى هذا الموقع مسؤولية الامتثال للقوانين واللوائح المعمول بها في ولاياتهم القضائية. باستخدام هذا الموقع ، فإنك تقر بأنك تقوم بالوصول إليه من ولاية قضائية لا يحظر فيها هذا الاستخدام بموجب القانون. إذا لم تكن متأكدا من شرعية الوصول إلى هذا الموقع في ولايتك القضائية ، فإننا نوصي بطلب المشورة القانونية قبل المتابعة. تتنصل تراز للأوراق المالية ذ.م. م من أي مسؤولية عن الاستخدام غير المصرح به أو الوصول إلى هذا الموقع في انتهاك للقوانين أو اللوائح المحلية.

8. USE OF COOKIES

At Trazе Securities LLC, we utilize cookies on our website. For detailed information about our cookie practices, including the types of cookies we use, the purposes for which we use them, and how you can manage your cookie preferences, please refer to our separate Cookie Policy. Our Cookie Policy provides you with essential details on how we collect, process, and store data through the use of cookies and similar technologies. By using our website, you consent to our use of cookies in accordance with our Cookie Policy.

For any queries or concerns related to cookies or our privacy practices, please refer to our Privacy Policy.

9. THIRD-PARTY LINKS

Our website may include links to websites operated by third parties. These links are provided solely for your convenience and to enhance your browsing experience. However, we want to emphasize that we do not review, control, or monitor the privacy practices or content of these third-party websites.

Please be aware that by clicking on such links, you will be redirected to external websites over which we have no authority or influence. As a result, we cannot take responsibility for the performance, accuracy, legality, or any other aspect of these third-party websites.

Your interactions with these third-party websites, including any business dealings or transactions, are solely between you and the operators of those websites. We disclaim any liability or responsibility for any losses, damages, or issues arising from your use of or reliance on these third-party websites.

We encourage you to review the privacy policies and terms of use of any external websites you visit to ensure you understand their practices and policies. Protecting your

8. استخدام ملفات تعريف الارتباط

في تراز للأوراق المالية ذ.م.م ، نستخدم ملفات تعريف الارتباط على موقعنا. للحصول على معلومات مفصلة حول ممارسات ملفات تعريف الارتباط الخاصة بنا ، بما في ذلك أنواع ملفات تعريف الارتباط التي نستخدمها ، والأغراض التي نستخدمها من أجلها ، وكيف يمكنك إدارة تفضيلات ملفات تعريف الارتباط الخاصة بك ، يرجى الرجوع إلى سياسة ملفات تعريف الارتباط المنفصلة الخاصة بنا.

توفر لك سياسة ملفات تعريف الارتباط الخاصة بنا تفاصيل أساسية حول كيفية جمع البيانات ومعالجتها وتخزينها من خلال استخدام ملفات تعريف الارتباط والتقنيات المماثلة. باستخدام موقعنا ، فإنك توافق على استخدامنا لملفات تعريف الارتباط وفقاً لسياسة ملفات تعريف الارتباط الخاصة بنا.

لأية استفسارات أو مخاوف تتعلق بملفات تعريف الارتباط أو ممارسات الخصوصية الخاصة بنا ، يرجى الرجوع إلى سياسة الخصوصية الخاصة بنا.

9. روابط الطرف الثالث

قد يتضمن موقعنا الإلكتروني روابط لمواقع إلكترونية تديرها أطراف ثالثة. يتم توفير هذه الروابط فقط لراحتك ولتعزيز تجربة التصفح الخاصة بك. ومع ذلك ، نريد التأكيد على أننا لا نراجع أو نتحكم أو نراقب ممارسات الخصوصية أو محتوى مواقع الطرف الثالث هذه.

يرجى العلم أنه من خلال النقر على هذه الروابط ، ستتم إعادة توجيهك إلى مواقع ويب خارجية ليس لدينا سلطة أو تأثير عليها. نتيجة لذلك ، لا يمكننا تحمل المسؤولية عن الأداء أو الدقة أو الشرعية أو أي جانب آخر من جوانب مواقع الطرف الثالث هذه. تفاعلاتك مع مواقع الطرف الثالث هذه ، بما في ذلك أي تعاملات أو معاملات تجارية ، هي فقط بينك وبين مشغلي تلك المواقع. نحن نتنصل من أي مسؤولية أو مسؤولية عن أي خسائر أو أضرار أو مشكلات تنشأ عن استخدامك أو اعتمادك على مواقع الطرف الثالث هذه.

نحن نشجعك على مراجعة سياسات الخصوصية وشروط استخدام أي مواقع خارجية تزورها للتأكد من فهمك لممارساتها وسياساتها. تعد حماية خصوصيتك وبياناتك أمراً ضرورياً ، وننصح بتوخي الحذر أثناء التنقل في الروابط الخارجية من موقعنا.

privacy and data is essential, and we advise caution while navigating outside links from our website.

10. PERSONAL DATA

At Trazе Securities LLC, we value your privacy and are committed to protecting your personal data. Any personal data collected by the Company through this website will be processed in accordance with our Privacy Policy.

By using this website, you, as the user, agree to the following:

The Company has the right to process your personal data to support, promote, and maintain our relationship with you.

The Company will not communicate or disclose your personal data to any third party, except under the following circumstances:

10.1 When the processing of such data is partially or fully assigned to a company/companies in accordance with the law.

10.2 When communication or disclosure is required by law or a court decision.

10.3 When you are a client of the Company, and such communication or disclosure is necessary for the purposes outlined in our Privacy Policy, which also applies to you. Unless otherwise specified by you, the Company has the right to use your personal data (excluding Sensitive Personal Data) to remotely promote its financial products and/or any products/services provided by other affiliated companies.

You have the right to update or request the discontinuation of further processing of your Personal Data at any time.

The above provisions apply both to current clients of the Company and to applicants for any service, regardless of whether their application is accepted or rejected. The Privacy Policy also extends to clients of the Company.

Your privacy is of utmost importance to us, and we encourage you to review our comprehensive Privacy Policy

10. البيانات الشخصية

في شركة ترايز للأوراق المالية ذ.م.م، نُقدّر خصوصيتكم ونلتزم بحماية بياناتكم الشخصية. ستُعالج أي بيانات شخصية تجمعها الشركة من خلال هذا الموقع الإلكتروني وفقًا لسياسة الخصوصية الخاصة بنا.

باستخدامكم لهذا الموقع الإلكتروني، فإنكم، بصفتكم مستخدمين، توافقون على ما يلي:

للشركة الحق في معالجة بياناتكم الشخصية لدعم علاقتنا معكم وتعزيزها والحفاظ عليها.

لن تُشارك الشركة بياناتكم الشخصية أو تُفصح عنها لأي طرف ثالث، إلا في الحالات التالية:

١٠.١ عندما تُسند معالجة هذه البيانات جزئيًا أو كليًا إلى شركة/شركات وفقًا للقانون.

١٠.٢ عندما يكون الإبلاغ أو الإفصاح مطلوبًا بموجب القانون أو قرار محكمة.

١٠.٣ عندما تكونون عملاء للشركة، ويكون هذا الإبلاغ أو الإفصاح ضروريًا للأغراض الموضحة في سياسة الخصوصية الخاصة بنا، والتي تنطبق عليكم أيضًا.

ما لم تُصرّح بخلاف ذلك، يحق للشركة استخدام بياناتك الشخصية (باستثناء البيانات الشخصية الحساسة) للترويج عن بُعد لمنتجاتها المالية و/أو أي منتجات/خدمات تقدمها شركات تابعة أخرى.

يحق لك تحديث بياناتك الشخصية أو طلب إيقاف معالجتها في أي وقت.

تنطبق الأحكام المذكورة أعلاه على عملاء الشركة الحاليين والمتقدمين لأي خدمة، بغض النظر عن قبول طلبهم أو رفضه. كما تنطبق سياسة الخصوصية على عملاء الشركة.

for a detailed understanding of how we collect, use, and protect your personal data. If you have any questions or concerns about our data processing practices, please do not hesitate to contact us.

BY ACCESSING TRAZE SECURITIES LLC'S WEBSITE AND ANY PAGES LINKED THERETO, YOU SIGNIFY YOUR AGREEMENT TO BE BOUND BY THE TERMS AND CONDITIONS OUTLINED ABOVE. IF YOU DO NOT AGREE WITH ANY OF THESE TERMS, WE KINDLY REQUEST THAT YOU REFRAIN FROM USING OUR WEBSITE. YOUR CONTINUED USE OF THE WEBSITE INDICATES YOUR ACCEPTANCE OF THESE TERMS AND CONDITIONS.

خصوصيتك في غاية الأهمية بالنسبة لنا، ونشجعك على مراجعة سياسة الخصوصية الشاملة لدينا لفهم كيفية جمع بياناتك الشخصية واستخدامها وحمايتها بشكل مفصل. إذا كانت لديك أي أسئلة أو استفسارات حول ممارسات معالجة البيانات لدينا، فلا تتردد في الاتصال بنا. بدخولك إلى موقع شركة ترايز للأوراق المالية ذ.م.م. وأي صفحات مرتبطة به، فإنك تُقر بموافقتك على الالتزام بالشروط والأحكام الموضحة أعلاه. في حال عدم موافقتك على أيٍّ من هذه الشروط، يُرجى منك الامتناع عن استخدام موقعنا. يُعد استمرارك في استخدام الموقع موافقةً منك على هذه الشروط والأحكام.

